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Dagsorden: 

1. Fordeling af arbejdsopgaver. 

2. Økonomi. 

3. Status og foreningens plan omkring Hjørnegrunden. 

4. Bestyrelsens kommunikationsstrategi internt i foreningen. 

5. Fastelavn med Forsamlingshuset. 

6. Plan for foreningens vedtægter. 

7. Eventuelt. 

  

Referat: 

0. Til stede hos Helle var: Helle, Frederik, Line, Henrik, Dennis, Anne og Poul.  

 

1. Bestyrelsens opgaver blev fordelt som følger: Trailere og stiger vedligeholder Dennis og Poul. Poul 

er kontaktperson. Foreningens hjemmeside vedligeholder Frederik fremover. Line tager sig af vej 

og gadelys fremover. Dennis er fortsat foreningens repræsentant i Brugergruppen; Henrik er med 

på oplæring.  

 

2. Økonomien har det fint. 24 medlemmer mangler endnu at betale kontingent for i år. Dennis tager 

en tur rundt i landsbyen og får rettet op på sagerne. Den manglende indbetaling skyldes 

sandsynligvis nogle kommunikationsproblemer tidligere på året. Ny status første møde næste år. 

Dennis gennemgik den øjeblikkelige status. Alt er fint. 

 

3. Herstedvester Grundejerforening afholdt ekstraordinær generalforsamling og konstituerede sig 

med ny formand og ny bestyrelse, direkte afledt af lokalplan 9.8, Hjørnegrunden. Heraf følger 

naturligt at den ny bestyrelse udfærdiger nyt høringssvar til lokalplan 9.8, Hjørnegrunden. 

Foreningen søger at få antallet af boliger på Hjørnegrunden ned. Og vi forsøger at få fjernet 

bygningerne på to etager. Foreningen søger aktindsigt i kommunens kontrahering med Propreco. 

Foreningen søger at kontakte politikere, som kan have indflydelse på projektet. Foreningen sender 

en mail til medlemmerne af udvalget for Miljø- og byudvikling med vores forbehold overfor 

projektet. Foreningen søger at bringe kommunens kontakt til Propreco op i Brugergruppen. 

Foreningen kontakter Albertslund Posten med henblik på en journalistisk behandling af 

Hjørnegrunden. Alternativt kaster vi os over en læserbrevskampagne.  

 

4. Det blev aftalt at al kommunikation ud af foreningen foregår via foreningens mailadresse: 

herstedvestergrundejerforening@gmail.com. Denne konto blev det også aftalt at bruge til lager for 

foreningens dokumenter. Al kommunikation fra foreningen og ud i verden skal deles med hele 

foreningen. Det blev diskuteret eventuelt at bruge fællesspisningerne til at give status fra 

foreningen. 
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5. Det blev vedtaget at foreningen giver et tilskud kr. 1.000,- til Forsamlingshusets 

fastelavnsarrangement. 

 

6. Foreningens vedtægter trænger til en opdatering. Både med hensyn til lejeboliger og ejerlejligheder 

i landsbyen samt afholdelse af ekstraordinær generalforsamling. Helle og Dennis udarbejder oplæg 

til nye formuleringer i vedtægterne. 

 

7. Næste møde er 10/1 – 2019 kl. 19:30 hos Line. 

 

Bestyrelsen gik hjem i god ro og orden. 


